
Zápis z jednání Výroční členské schůze Místní organizace 
Českého rybářského svazu ve Strakonicích konané dne 

21.března 2009 v Sokolovně ve Strakonicích. 
 
 
Schůzi řídil předseda MO Milan Jungvirt.. 
Po zahájení schůze uctili všichni přítomní symbolickou minutou ticha památku zesnulých 
členů. 
Na jednání předseda přivítal a přítomným představil delegáta JčÚS ČB, krajského hospodáře 
RNDr. Milana Hladíka. 
Byl schválen následující program schůze: 

 
1. VOLBA   MANDÁTOVÉ A VOLEBNÍ KOMISE 

 
2. VOLBA  NÁVRHOVÉ  KOMISE 

 
3. ZPRÁVA  VÝBORU O ČINNOSTI  ORGANIZACE ZA ROK 2008  

 
4. ZPRÁVA  HOSPODÁŘSKÉHO ODBORU     

 
5. ZPRÁVA  KOMISE PRO PŘEJÍMKU RYBÍCH NÁSAD 

 
6. ZPRÁVA  O  FINANČNÍM HOSPODAŘENÍ  MÍSTNÍ ORGANIZACE ZA ROK 2008 a   

NÁVRH  ROZPOČTU  MÍSTNÍ  ORGANIZACE  NA  ROK 2009                          
 

7. ZPRÁVA  DOZORČÍ KOMISE  
 

8. ZPRÁVA  O ČINNOSTI ODBORU MLÁDEŽE   
 

9. ZPRÁVA  O ČINNOSTI RYBÁŘSKÉ STRÁŽE 
 

10. ZPRÁVA  O PLNĚNÍ USNESENÍ  VČ  SCHŮZE  Z  ROKU 2008 
 

11. VOLBA   KOMISE PRO PŘEJÍMKU RYBÍCH NÁSAD, RS A VOLBA NOVÝCH ČLENŮ 
VÝBORU 

 
12. DISKUSE 

 
13. PŘESTÁVKA NA PŘÍPRAVU USNESENÍ VČS 2009 

 
14. NÁVRH  USNESENÍ  A  SCHVÁLENÍ  USNESENÍ  VÝROČNÍ  ČLENSKÉ  SCHŮZE 

 
15. UKONČENÍ  VÝROČNÍ ČLENSKÉ SCHŮZE 

 
 
 

1. Volba mandátové a volební komise 
Mandátová a volební komise byla schválena ve složení Jaroslav Petráš, Petr Feistmantl, Karel 
Seknička st.  
 



 

2. Volba návrhové komise 
Návrhová komise byla schválena ve složení Petr Feistmantl, Ing. Patrik Mareš a Mgr. Zdeněk 
Gracík. 
 

3. Zpráva o činnosti výboru za rok 2008 
Zprávu přednesl předseda MO Milan Jungvirt. Její celé znění: 
Celý rok 2008 byla práce MO podobně jako v roce předcházejícím věnována těmto úkolům: 
1) Odbahnění rybníku Blatský. 
2) Kolaudaci rybníku Střela II    
3) Dostavět nové bazény v areálu sádek a s nimi související opravu žlabového hospodářství a 
líhně.  
4) Průběžné opravy na rybnících a ostatní práce. 
 
Čím organizace od poslední členské schůze, tedy od 15. března minulého roku prošla.  
V červnu podal zaměstnanec p.Šmat výpověď z pracovního poměru, kterou výbor přijal. Tím 
jsme se dostali do problémů při výdeji povolenek, krmení na rybnících, s přípravou 
rybářského tábora, vysazováním ryb atak dále. Prostě to všechno, proč jsme zaměstnance 
přijímali jsme museli řešit provizorně.  
Proto se výbor proto rozhodl přijmout nového zaměstnance, s pokud možno stejnou 
kvalifikací jako měl dosavadní zaměstnanec.Téměř dva měsíce jsme hledali vhodného 
pracovníka. Přihlásilo se 7 zájemců, z nich čtyři splňovali požadavky, ale tři z nich měli 
vysokoškolské vzdělání, což je nad možnosti našeho využití. Výbor MO se proto nakonec 
rozhodl přijmout p.Čelouda, kterého jsme představili na podzimní schůzi. 

Druhá nepříjemná událost, ale daleko horší, bylo úmrtí dvou členů výboru, pánů Metelce a 
Šobra.  

V průběhu měsíců září, říjen a březen se pánové Hnilička, Šmat a Paul se rozhodli ukončit 
svoji činnost ve výboru MO. U posledně jmenovaného předcházela dlouhodobá neúčast na 
práci  výboru. Tento problém jsme se pokusili řešit na podzimní členské schůzi. Výsledkem 
poměrně dlouhé diskuse je kooptace pěti nových členů výboru. Doufám, že tato změna, se 
pozitivně projeví v příštím roce, kdy budeme volit nový výbor MO, na další čtyřleté období. 
Již nyní vás vyzývám k účasti na podzimní členské schůzi (v druhé polovině listopadu) která 
se bude hlavně přípravou nového výboru a způsobem jeho volby.   

Musím se zmínit i o účasti na brigádách. Jejich zdražení vyvolalo mezi členy velké 
emoce. Výbor byl obviňován, že chce z členů tahat peníze. Čas ukázal že tomu tak opravdu 
není. Účast se od počátku letošního roku znatelně zlepšila a pohybuje se okolo patnácti osob 
na jedné brigádě. Konečně členové začali využívat své profesní schopnosti a dávají je ve 
prospěch organizace. Ten kdo je malíř, tak na brigádě maluje a ten kdo umí dělat se dřevem, 
se dřevem dělá. Takto je ale možné organizovat práce jen když spolu budeme komunikovat. 
Na internetových stránkách jsou s předstihem takovéto specializované brigády prezentovány. 
Ten kdo má zájem se může e-mailem přihlásit a určitě se na způsobu práce domluvíme. 
Brigády je možno dělat i ve všední dny. Stačí se jen s hospodářem, panem Novotným 
domluvit. Práce pro MO nemusí být ale jen manuální, může to být ale i vyřízení nějaké práce 
administrativní, jako je příprava různých projektů, různé dokumentace, organizace musíme 
zařizovat spoustu povoleních i zde je možno spolupracovat. Práce pro MO není opravdu jen 
lovení ryb a nebo házení lopatou. S každým,  kdo chce něco pro organizaci udělat, se na 
způsobu pomoci domluvíme.  
   
 
 



 
 
 

1) Odbahnění Blaťáku 
  

Blatský rybník, ten  nás stál a ještě bude stát mnoho úsilí a zdárný výsledek je stále v 
nedohlednu.  
Přes veškerou snahu, kterou jsme odbahnění Blaťáku věnovali, nedošlo k realizaci této akce.  
Důvodem byl postoj Městského úřadu, který v okamžiku realizace změnil své stanovisko a 
požaduje odvážení sedimentů jinudy než kudy byla trasa naplánovaná. Jiný je i postoj 
k zásahu do litorálů na levém břehu, což byla doposud věc naprosto nemyslitelná a jen o této 
otázce jsme bezvýsledně jednali téměř celý rok a náhle je zásah údajně možný.  
Tato situace měla za následek, že slíbené dotace jsme nezískali. Další problémem je, (B1)  
že nový projekt na cestu vedoucí ve stráni na levém břehu, ale i vybudování cesty samé, bude 
muset být za naše finanční prostředky. Na podobné práce se dotace MZe. nevztahuje.  

Problémů s Blaťákem bylo v roce 2008 opravdu dost. Rybník jsme chtěli letnit, ale 
protože MÚ Strakonice na nás podal oznámení na IŽP a organizaci hrozila pokuta od 100 tisíc 
výše. Proto jsme od zamýšleného letnění upustili a rybník byl opětovně napuštěn. Nato 
nastaly problémy s jeho dopouštěním a následky jsou dodnes patrné. Místo rybníku máme 
nyní „rýžové pole“.(B2) 
Tři roky nám trvalo vyřezat náletové porosty v ploše rybníku. Nyní již bude zapotřebí břehy 
rybníku patřičně udržovat.(B3-B5)  

Jak bude probíhat další práce na odbahnění rybníku a jaký bude výsledek, na to 
nejsme v tuto chvíli schopni odpovědět. Vzhledem k tomu, že vstupujeme do čtvrtého roku 
volebního období, podnikneme další kroky v přípravě, ale rozhodnutí o případné realizaci 
bude až na příštím  výboru.  
 

2) Kolaudace rybníku Střela II 
  

V říjnu jsme konečně vyřešili problém s pozemkem do kterého zasahoval náš rybník. 
Vzhledem k tomu že majitel pozemku, nabízel pronájem cca 250 m2 za 6 tisíc ročně. Což je 
240 tis. za ha ročně.(C1) Výbor se rozhodl tuto nabídku neakceptovat a pozemek uvést do 
původního stavu.(C2 + C3) Na jinou variantu, jako je například odkup nebo směnu pozemků, 
protistrana nepřistoupila. V únoru letošního roku, bylo konečně provedeno zaměření stavby 
což je předposlední krok před ukončením kolaudace.  

Na přítoku do rybníku musíme ještě zabezpečit proti svévolné manipulaci hradítko. 
V průběhu roku 08 došlo hned dvakrát k situaci, kdy jsme potřebovali mít rybník upuštěný a 
místo toho nám jej někdo napustil po samý okraj.  
 
 

3) Dostavba nových bazénů a oprava žlabového hospodářství. 
 

Tato akce byla dokončena v říjnu. Nyní ještě musíme pozemek osít travinou a bude 
následovat kolaudace. 
Žlaby, jsou umístněné na nových stojanech, je k nim rozvedena filtrovaná voda i tlakový 
vzduch. Celé toto hospodářství je nově zastřešené.  Jak vše vypadalo před započetím a nyní 
po dokončení si můžete prohlédnout sami.(obr. D1 – D4, D7 – D9)  

Při této akci jsme žádali Město Strakonice o odkoupení části pozemku, tak aby byl náš 
stávající pozemek zarovnán s okrajem cesty. Odpověď zastupitelstva byla ale zamítavá. Proto 
je pozemek oplocen tak jak je. (D10) 



V objektu líhně je rozvedena voda i  tlakový vzduch. Připravuje se instalace 
technologie pro líhnutí ryb.  

V roce 2008 jsme požádali o dotaci z grantu Krajského úřadu Jihočeského kraje. 
V této žádosti jsme byli úspěšní a tak jsme získali 32 tisíc na nové nádrže pro přepravu ryb, 
které jsou v průběhu roku používány v líhni. (E1 - E2)  
 

4) Průběžné opravy na rybnících a ostatní práce. 
 

Na pozemcích ve Smiradicích došlo k likvidaci náletových porostů, uschlých stromů a keřů. 
Byl opraven přívod vody do rybníku (F2) a bude následovat oprava vypouštěcího zařízení.  
 
Na Střelském rybníku jsme měli v plánu navýšit břeh mezi rybníkem a stokou a je nutné 
odtěžit sedimenty z odtokové stoky pod rybníkem.(G1 –G2)V průběhu února letošního roku 
jsme vykáceli náletové dřeviny na pravém břehu rybníka a navršení hráze je na programu 
brigád nyní.   
 
V Jetišově jsme potřebovali vykácet náletové dřeviny  a proházet strouhu v rybníce.Kácení 
jsme  provedli opět formou“ za dřevo“, ale strouhu si musíme po výlovu  proházet sami. 
 
V Kalenicích vlastníme stavbu rybníka, ale pozemky jak víte  koupilo MS Volenice.  
V jednání s MS využíváme služeb Judr. Szaba  a snažili jsme se vyřešit budoucí uspořádání 
.Několikrát jsme MS vyzývali k jednání, ale vždy neúspěšně.   
Až při loňském výlovu, mne oslovil pan Papež, údajně zastupující MS, s žádostí o 
nepoužívání stavby. Jeho žádost jsem odmítl jednak z důvodu nekompetentnosti (o podobné 
věci musí rozhodnout minimálně výbor MO), jednak s odkazem na Judr. Szaba a  na jeho 
dopis z 10.3. 08 na který MS do dnešního dne nereagovalo.. 
15.řijna při pravidelné kontrole na rybníku bylo zjištěno poškození vypouštěcího zařízení a 
proto jsem tuto skutečnost ohlásil na Policii ČR. Stejný postup jsme byli nuceni použít ještě 
dvakrát, vždy bylo poškozeno vypouštěcího zařízení. Způsobená škoda  přesáhla 14 tisíc a tím 
překročila hranici trestného činu. Ze strany MS Volenice následovalo udání, že nemáme 
povolení k nakládání s vodami na tuto vodní plochu. Povolení máme z roku 1987, ale musíme 
jej aktualizovat podle dnes platných zákonů.  
    
Na rybníku Sedlo II došlo opět k částečnému odbahnění a je zde potřeba provést posekání 
levého břehu. S majitelem pozemků jednáme o jejich odkoupení.K realizaci by mělo dojít 
v nejbližších měsících. Pokud se nám toto podaří, bude následovat uvedení rybníku do 
zákonného stavu. To znamená - vypracování stavební dokumentace, zaměření stavby, 
kolaudace, nakládání s vodami a zapsání do katastru nemovitostí.    
 
Ve Smiradicích je nutno zabezpečit proti manipulaci vypouštěcí zařízení a byly provedené 
opravy na přítoku. Nutná byla také prořezávka břehových porostů. Na pozemku u rybníku 
řešíme problém s firmou E-ON. Jejich nabídka 500Kč za trvalé zatížení našeho pozemku 
břemenem se nám jeví jako nedostatečná.   
 
Provedli jsme výměnu celého vypouštěcího zařízení na rybníku v Jamách v Poříčí.(H1+ H2) 
 
 
 
Opravy na budovách. 



Klubovna byla nově vymalována a jsou nainstalována nová zářivková tělesa. Nyní ještě 
potřebujeme vybudovat sociální zařízení a případně budovu zateplit. Uvažujeme že na toto 
vypracujeme projekt a požádáme o dotaci z grantu Krajského úřadu Jihočeského kraje.    
 
Vloni pokračovala oprava garáží, vybudovali jsme malý sklad. (I 1) 
Již třetí rok žádáme ÚZSVM o prodej zastavěného pozemku pod budovou garáží. Teprve 
v letošním roce má  dojít k prodeji pozemku. Cena se bude pohybovat okolo 30 tisíc. 
 
Jak jste se možná všimli, opravou prošla i kancelář.  
Je nově vymalováno, rekonstrukcí prošel rozvod elektřiny, nový je nábytek i podlahová 
krytina. Doposud jsme v kanceláři používali pouze takový nábytek který někdo vyhodil.  
Nábytek, vymalování, úklid i ostatní práce byly řešeny formou brigády.  
 
Nyní k tomu co nás čeká. 
V rámci práce MO toho asi moc převratného nebude. Budeme řešit jak dál s Blatským 
rybníkem a v návaznosti na něj jak dál s přehradou Mačice.  
Chceme připravit opravu oplocení sádek, opravit napouštění vody do starých sádek. Vše bude 
směřováno k cíli. Nepředávat rozdělané práce novému výboru. 
 
Jiné to ale asi bude v oblasti našeho rybolovu a hospodaření na revírech a v systému 
 vysazovaní ryb. Tam budeme požadovat řadu změn. Chceme narovnání podmínek ve 
způsobu, v množství a kvalitě vysazovaných ryb.  
Změna musí přijít i v náhradách za obhospodařování revírů, ale i za výdej a sumarizaci 
povolenek. Situace kdy odvádíme do rozpočtu SRH více než milion korun a zpět se vrací 
řádově 40% z této částky je opravdu neudržitelná.  
Dále neudržitelný je i stav CHRO na soutoku Otavy a Volyňky.  
Od vzniku této chráněné oblasti došlo k markantnímu poklesu populace jak lipana tak i 
parmy. U lipana to došlo tak daleko že z lokality úplně vymizel. 
 
Podobné je to i s lovnou mírou u této ryby. Míra 40 cm je v našich podmínkách prakticky 
celoročním hájením této ryby. Jistě můžeme i takto k této rybě přistoupit – budeme ji hájit.  
Zároveň je ale potřebné nabídnout rybářům nějakou náhradu za prostředky které do rybolovu 
vložili. Snížení ceny a nebo navýšení počtu vysazení Pd a nebo Si. 
Není dále udržitelná současná praxe, kdy se peníze přelívají z MP povolenek do P revírů. 
Každý revír musí hospodařit s tím co si vybere.  
 

4. Zpráva hospodářského odboru 
Zprávu přednesl hospodář MO Rudolf Novotný. Její celé znění: 
Vážení přátele předkládám zprávu hospodářského odboru za rok 2008 jak naše MO splnila 
výrobu a chov násad. Produkční kapr byl chován na rybníku Kalenický, Střelský, Sedlo 2 a 
poříčí v Jamách  .Z rybníka Kalenický bylo sloveno 4 220 ks kapra K3 o váze 3 350 kg. 
Z rybníku Střelský bylo sloveno 2 681 ks kapra o celkové váze 4 050 kg ,1400 ks amura o 
váze 1400 kg a 780 ks candáta o váze 190 kg .Z rybníka v Jamách bylo sloveno 458 ks kapra 
o váze 500 kg a 36 ks štik o váze 38 kg .Ze Sedla 2 bylo sloveno 440 ks kapra o váze 300 kg 
.Ze Střely 2 bylo sloveno 70 ks mníka, 216 ks candáta o váze 86 kg ,30 ks amura o váze 30 kg 
a 1 200 ks násady kapra K2.Z Jetišovského rybníka bylo sloveno 900 ks kapra o váze 700 
kg,1400 ks lína o váze 160 kg a 60 ks amura o váze 120 kg.Ze Sedla 1 bylo sloveno 2 550 ks 
kapra o váze 1 250 kg , 500 ks ročka candáta a 190 ks amura o váze 90 kg.Z rybníčků  
v Jamách v Dolním Poříčí bylo sloveno 1 500 ks rychlené štičky a 1 000 ks lína o váze 25 
kg.Z bazénů bylo sloveno 6 000 ks mníka. Z rybníka Blatského bylo sloveno čeřenem 7 000 



ks kapra K1 o váze 5 – 6 dkg jinak rybník nebyl sloven z důvodu že jsme měli problémy 
z vodou,rybník by měl být sloven na jaře 2009.Některá rybochovná zařízení byla osazena pro 
letošní rok již na podzim a to následovně, Střelský 3800 ks kapra K 2-3 o váze 2 070 kg,350 
ks amura o váze 175 kg a 150 ks štiky o váze 40 kg.Jetišovský rybník byl osazen 2 250 ks 
kapra K1 o váze 70 kg,300 ks candáta o velikosti 10 cm a 30 ks sumce o velikosti 10 cm a  
100 ks amura o váze 60 kg.Střela 2 nebyla dolovena,zůstalo tam přibližně 1 000 ks kapra K2 a 
bylo dosazeno 400 ks candáta velikosti 10 cm,25 ks sumce o velikosti 10 cm .Na rybník 
v Jetišově a Střela 2 byly nasazeni dravci z důvodu velkého výskytu střevličky východní.Na 
rybník v Poříčí byl vysazen lín L1-2 v počtu 1 100 ks o váze 17 kg a 100 ks lína L3-4 o váze 
30 kg,dále 40 ks generačního mníka ,další rybníčky budou sloužit k odchovu rychlené 
štičky.Rybník v Kalenicích byl osazen 4 800 ks kapra K1 a bude ještě dosazen po výlovu 
Blatského rybníka.Rybník Sedlo 2 byl osazen 400 ks Kapra K2 o váze 100 kg , bohužel se na 
rybníku krátkodobě zabydlela vydra,tak pravděpodobně budeme muset rybník ještě 
dosadit.Rybníček ve Sloučeni byl osazen 500 ks lína L1-2,kaprem K1 v počtu 200 ks 
dovezených z výlovů.Rybník ve Smiradicích byl osazen 190 ks amura o váze 150 kg , 1 000 
ks kapra K1 a línem v počtu 1 000 ks získaného z výlovů. 
Rybník Komora v Sedlíkovicích bude osazen plůdkem štiky Š0.Sedlo 1 bude osazeno po 
napuštění rybou z Blatského rybníka,dále tam zůstal candát ve velikosti 10 cm který se bude 
vyskytovat při výlovu i na rybníku Sedlo 2.Dále bych Vás chtěl seznámit z nasazením ryb na 
revíry. Na revír Otava 3 bylo nasazeno kapr 4 125 ks o váze 4 280 kg to je 780 kg nad plán,z 
toho nám nebylo proplaceno 700 kg ,lín 1 000 ks o váze 100 kg,cejn velký 1 200 ks ,bílá ryba 
2 000 ks ,štika rychlená 2 300 ks,candát 396 ks o váze 100 kg ,sumec 400 ks,úhoř monté 3000 
ks, tloušť 3000 ks,ostroretka 2 000 ks, podoustev 1 500 ks,parma 400 ks,mník 2 000 ks,jesen 
2 500 ks.Na Otavu 4 bylo vysazeno 3 695 ks kapra o váze 3 640 kg,candát 550 ks o váze 190 
kg,lín 610 ks,cejn velký 1 200 ks,bílá ryba 1 100 ks, štika  2 500 ks,sumec 350 ks,úhoř monté 
3 000 ks,tloušť 3 000 ks,ostroretka 2 000 ks,podoustev 2 000 ks, parma 400 ks,mník 2 000 
ks,lipan 2 400 ks,jesen 2500 ks a pstruh duhový 1 050 ks.Na Volyňka 1 bylo nasazeno 2 673 
ks pstruha obecného,900 ks pstruha duhového,400 ks sivena a 1 000 ks lipana.Na 
Novosedelský potok 1bylo nasazeno 1 000 ks pstruha obecného,200 ks pstruha duhového,200 
ks sivena.Na nádrž Mačice bylo vysazeno 645 ks kapra o váze 775 kg,  amur 70 ks o váze 70 
kg a 24 štik o váze 18 kg.Dále Vás seznámím předběžným vyhodnocením úlovků na revíru 
Otava 3,Otava 4,Volyňka 1 a Novosedelský potok 1.Na Otavě 3 bylo chyceno 2 513 ks kapra 
o váze 4 984,38 kg ,161 štik o váze 280,65 kg ,23 candátů o váze 38,58 kg a 6 ks sumců o 
váze 77,80 kg.Na revíru Otava 4 bylo uloveno  1 583 ks kapra o váze 3 501,65 kg, 344 ks 
štiky o váze 569,87 kg,16 ks candáta o váze 28,25 kg ,pstruh duhový 297 ks.Na Volyňce 1 
bylo uloveno 60 ks pstruha obecného,271 ks pstruha duhového,73 ks sivena a 8 ks lipana.Na 
revíru Novosedelský potok 1bylo uloveno 91 ks pstruha obecného,45 ks pstruha duhového,3 
ks sivena a 1 ks lipana. Na nádrži Mačice bylo odchyceno 534 ks kapra o celkové váze 
1 133,83 kg,amurů bylo odchyceno 6 ks o váze 15,82 kg , 6 ks štik o váze 8,84kg ,2 ks 
candáta o váze 2,91 kg ,54 ks lína /13,74 kg a 69 ks bílé ryby /26,55 kg.Dále Vás seznámím 
z navýšením plánu na pstruhových revírech a to Novosedelský potok 1 pstruh obecný z 1000 
ks na 1 200 ks a siven  z 200 ks na 500 ks.Volyňka 1 pstruh Po z 2 500 ks na 3 500 ks ,Pd 
z 800 ks na 1 000 ks a siven z 400 ks na 600 ks.Dále Vás seznámím s výsledkem kontrol 
sumářů úlovků.Proti loňskému roku se částečně zlepšilo vyplňování sumářů úlovků ale přesto 
někteří rybáři nevyplňují počet docházek.Upozorňuji že počet docházek se musí do sumáře 
zapsat i když na daném revíru nebyl žádný úlovek.Rybáři kterým byly vydány dva úlovkové 
listy musí vyplnit sumář úlovků a celkový počet docházek do sumáře úlovků na kterém je 
nalepena povolenka.Přeji Vám prožití pěkných chvil u vody a bohaté úlovky Petrův zdar 



 
5. Zpráva komise pro přejímku rybích násad 
Zprávu přednesl Pavel Fenigbauer.  Ve zprávě shrnul práci komise a potvrdil, že údaje uvedené 
hospodářem MO souhlasí. 
 
6. Zpráva o finančním hospodaření a návrh rozpočtu. 
Zprávu přednesl ekonom MO ing. Patrik Mareš. Její celé znění: 
Na počátku zdaňovacího období 2008, tj. k 1.1.2008 měla ČRS MO Strakonice k dispozici 72 
tis. Kč, z toho 69 tis Kč na bankovních účtech. Celkové výnosy za rok 2008 dosáhly částky 
1.455 tis Kč (v rozpočtu na 2008 plánováno 1.885,-Kč včetně nerealizované akce odbahnění 
rybníku Blatský, počítáno s příjmy za práci 360 tis. Kč) a celkové náklady včetně odpisů 
částky 1.489 tis. Kč (v rozpočtu na 2008 plánováno 1.347,- Kč). Hospodářský výsledek za rok 
2008 je tedy ztráta ve výši 34 tis. Kč. Hospodářský výsledek již obsahuje odpisy 
dlouhodobého majetku ve výši 93 tis. Kč (ty nejsou peněžním výdajem, ale zdrojem 
organizace). Po přičtení odpisů je tedy výsledek organizace zisk ve výši 49 tis. Kč.  Na konci 
zdaňovacího období 2008, tj. k 31.12.2008 měla ČRS MO Strakonice k dispozici finanční 
majetek ve výši 200 tis. Kč, z toho 194 tis Kč na bankovních účtech. Peněžní majetek 
organizace se tedy za účetní období 2008 zvýšil o 128 tis. Kč. Účetní ztráta ve výši 33.843,- 
Kč bude dle návrhu výboru kryta z vlastních zdrojů organizace – ze zarybňovacího fondu 
(zůstatek k 31.12.2008 je 1.294 tis. Kč). 
 
Hlavní položky nákladů a výnosů 2008 
 
Spotřeba materiálu celkem 501 tis. Kč, z toho 163 tis. Kč spotřeba rybích násad (49 tis.  
Mačice), 53 tis spotřeba krmiv a 135 tis. Kč spotřeba mládež. 
Spotřeba energií celkem 18 tis. Kč. 
Opravy 120 tis. Kč, z toho 95 tis. Kč oprava Sádek. 
Služby celkem 239 tis. Kč, z toho 39 tis. Kč nájem provozní kanceláře bez služeb a 63 tis. Kč 
nájem rybníky a Mačice, 48 tis. Kč pojištění a 17 tis. Kč telefony a internet. 
Mzdové náklady včetně odvodů OSSZ a ZP celkem 385 tis. Kč 
Ostatní náklady 23 tis. Kč, z toho poskytnuté zlevněné povolenky 17 tis. Kč. 
 
 
Tržby za ryby celkem 323 tis. Kč. 
Tržby za služby celkem 34 tis. Kč. 
Saldo aktivace ryb celkem 117 tis. Kč. 
Přijaté úroky celkem 5 tis. Kč. 
Provozní výnosy celkem 248 tis. Kč, z toho poplatky za letní tábor mládeže 92 tis. Kč a 
povolenky Mačice 85 tis. Kč. 
Přijaté členské příspěvky a příspěvky za brigády celkem 558 tis. Kč, z toho příspěvky za 
brigády 330 tis. Kč. 
Přijaté dotace celkem 43 tis. Kč na letní tábor mládeže.  



 
 
    Český rybářský svaz, MO Strakonice 
       

 Rozpočet 2009  
       

   v tis. Kč   
v tis. 
Kč 

 účet Náklady 
rozpočet 

2009 účet Výnosy 
rozpočet 

2009 

 501,01 Spotřeba rybích násad 200 601,1 Tržby za ryby 370 
 501,02 Spotřeba krmiv 50 601,11 Ryby za mačice 0 

 501,04 Spotřeba PHM auto 30 602,1 Tržby za přepravu 20 

 501,05 Spotřeba závody 10 602,2 Tržby za revíry 8 

 501,06 Spotřeba kancelář 30 602,9 Tržby za práci 0 

 501,07 Spotřeba rybochovná zařízení 0 604 Prodej ryb Vánočních 135 

 501,09 Spotřeba PHM křovinořez 1 644,1 Úroky z termínovaného vkladu 5 

 501,1 Spotřeba mládež 150 649,2 Výnosy ze závodů 0 

 501,11 DKP 20 649,4 Poplatky za letní tábor mládeže 90 

 502,1 Elektrická energie 10 649,5 Povolenky Mačice 90 

 502,3 Teplo 6 649,9 Ostatní výnosy 40 

 502,4 Voda 2 684,1 Příspěvky dospělí 180 

 504 
Nákup ryb a vlastní ryby 
Vánoce 100 684,2 Příspěvky mládež 10 

 511,1 Opravy auta 50 684,3 Příspěvky děti 7 

 511,3 Opravy rybochovných zařízení 50 684,4 Příspěvky brigády 330 

 511,9 Ostatní opravy Sádky 50 684,5 Příspěvky zápisné 10 

 512,1 Cestovné na schůze a školení 7 684,6 Příspěvky sport 0 

 512,2 Cestovné k rybníkům 2 684,7 Příspěvky naturální 35 

 513 Náklady na reprezentaci 5 691,02 Dotace letní tábor 45 

 518,011 Telefon kancelář 20     

 518,021 Poštovné 2     

 518,031 Nájemné kancelář 52     

 518,032 Nájemné  rybníky 31     

 518,039 Nájemné Mačice 33     

 518,041 Dopravné 5     

 518,051 Pojištění 20     

 518,052 Zákonné pojištění zaměstnanci 1     

 518,061 Poplatky bankám 5     

 518,071 Školení 1     

 518,081 Posudky odborné, znalecké 30     

 518,9 Ostatní služby 30     

 521 Mzdové náklady 295     

 524 Zákonné sociální pojištění 40     



 524,1 Zákonné zdravotní pojistění 14     

 538 Ostatní daně a poplatky       

 545,01 Zaokrouhlení       

 549,2 
Poskytnuté zlevněné  
povolenky 20    

 549,1 Poplatky související s RS         

 NÁKLADY CELKEM 1 372  VÝNOSY CELKEM 1375 
       

  odpisy 120  aktivace ryb 120 
       
  Hospodářský výsledek - zisk 3 tis. Kč   
 
 
7. Zpráva dozorčí komise. 
Zprávu přednesl předseda DK ing. Bedřich Erhart. Její celé znění bude doplněno. 
 
8. Zpráva o činnosti odboru mládeže. 
Zprávu přednesl předseda OM Mgr. Zdeněk Gracík. Její celé znění: 

V roce 2008 pracovaly v naší organizaci dva kroužky pro začátečníky a jeden pro 
pokročilé. Na kroužcích se děti seznamují se základními pravidly rybaření, učí se poznávat 
ryby a chovat se při lovu ohleduplně.  
 Jako každý rok se v květnu konaly pro děti rybářské závody na pískovně ve Slaníku. 
Chtěli jsme uspořádat rybářský výlet na orlickou přehradu, ale počet zájemců byl přes nízkou 
cenu a relativně obstojnou propagaci téměř nulový  
 Vyvrcholením práce v kroužku je pro nejlepší děti účast na soutěži Zlatá udice. 
Družstvo na Zlatou udici připravil vedoucí kroužku pan Martin Vlk.   
 Na přelomu července a srpna proběhl letní tábor v Horním Poříčí. Děti zde měly 
možnost prakticky si ověřit, co se v průběhu roku naučily. Během tábora se uskutečnil 
celodenní rybářský výlet na sportovní revír pana Chmelce a na nově otevřený západočeský 
revír Labuť v obci Žinkovy. Proběhlo také mnoho zajímavých her a soutěží především 
s rybářskou tematikou. 

Z hlediska financování činnosti je možno uvést, že se podařilo získat dotaci na letní 
tábor ve výši 43 000 Kč. 
 Na závěr bych ještě chtěl poděkovat všem našim vedoucím za jejich obětavou práci a 
popřát jim do dalšího roku mnoho sil a trpělivosti. 



 
9. Zpráva o činnosti rybářské stráže. 
Zprávu přednesl velitel RS Jan Hnilička. 
 

 
Vysvětlivky: S1 počet vycházek, S2 počet kontrolovaných MP, S3 počet kontrolovaných P, 
S4 počet kontrolovaných jiné MO, S5 vykázáno hodin, S6 napomenutých rybářů, S7 
odebraných povolenek, S8 zadržených pytláků, S9 kontrola z odevzdaných povolenek v MO 
Strakonice 
 
Za rok 2008 bylo provedeno 313 kontrol  (14,9)                     za mírné přestupky 
napomenutých 26rybářů (1,2) 
                            zkontrolováno 616 rybářů   (29,3)                  na kontrolách vykázáno  481 
hodin (22,9) 
                            za hrubé přestupky byly odebrány 2 povolenky a zadržen jeden pytlák.   
       V závorkách průměr na jednoho člena RS. 
                    
* Kocour Martin pracovně v zahraničí omluven na celý rok.              **  na vlastní žádost 
ukončil činnost v RS 
*** vy řazen ved. RS JčÚS ing. Tomášem Keprem  
 

    S1 S2 S3 S4 S5 S6 S7 S8 S9 
  1 05012 M Blatský Zbyněk        9 13   15    7 
  2 05050 M Čermák  Zdeněk 4 14   12    5 
  3 05005 K Dub Roman             ** 8 22   10 2   14 
  4 05011 M Feismantl Petr 8 8 1  10    2 
  5 05008 K Fišer Oldřich 30 27    3     6 
  6 05001 K Hnilička Jan 18 72   57 6  1 34 
  7 05003 K Holman Karel 14 9 5 10 26    8 
  8 05049 K Homolka Miroslav  ** 0 0 0 0 0 0 0 0 1 
  9 05074 M Hučko Dušan        ***  4 5 1  9    3 
10 05078 K Kocour Martin   ing. *    0 0 0 0 0    1 
11 05054 K Kohout František          40 78   40 5   47 
12 05031 M Kubišta Karel         15 10   30                 0 
13 05007 K Mráz Ota 21 61   41    26 
14 05004 K Novotný Rudolf      h. 7 15 8  12 1 1  12 
15 05085 K Řezáč Karel 11 19 4 5 29 1   10 
16 05002 K Seknička Karel   ing. 40 10 10 2 45 1   7 
17 05087 K Suda  Petr 20 41   40    27 
18 05009 M Šmat  Martin          10 10 7  20    11 
19 05084 M Švelch Rostislav 13 31   26 2   19 
20 05039 K Vojáček  Zdeněk 13 56  1 15 4 1  29 
21 05086 K Zdráhal Jan                 11 51   25 3   19 
             
 13 K  Celkem 233 509      27 18 340 23 2 1 241 

 7 M Celkem 63 91 9  122 2   47 
             
   stráž za rok celkem 296 600 36 18 462 25 2 1 288 
             
               
   Mačice 31 56   51 1    
              
   RS za rok 2008          
               



 
10. Zpráva o plnění usnesení loňské VČS. 
S plněním usnesení seznámil účastníky předseda MO Milan Jungvirt. 
 
 
11. Volba komise pro přejímku násad a nových členů výboru, návrh nového 
člena RS. 
Komise pro přejímku rybích násad byla zvolena ve složení Josef Kovařík, František Škola a 
Zdeněk Fenigbauer. 
Za nové členy výboru byli zvoleni Zdeněk Košta, Petr Vrána, Zdeněk Vojáček, Pavel 
Fenigbauer a Martin Vlk.  
VČS hlasováním odsouhlasila návrh na nového člena RS p.Dušana Polanku. 
 
12. Diskuze. 

1. Pan Čapek se ptal, zda si bude muset příští rok kvůli Orlíku kupovat CS povolenku. 
Odpověděl RNDr. Hladík, krajský hospodář. Ve svém příspěvku vysvětlil princip 
hospodaření ve společném rybolovu. Peníze se redistribuují podle ulovených ryb a 
bohužel tak v některých případech dochází k různým švindlům, na které jihočeši 
doplácejí. Chceme, aby se alespoň z části rozdělovalo podle plochy revíru. Pro příští 
rok tedy zůstane ještě vše při starém, ale pokud by se zájmy JčÚS nepodařilo prosadit, 
mohla by tato situace nastat v roce dalším. 

2. Pan Kubař vznesl dotaz na aktivity v oblasti ochrany ryb před kormorány. 
Hladík: Kormorán je chráněný, jsou ale neustále vyvíjeny tlaky na zrušení jejich 
hájení. 

3. Pan Hnilička měl dotaz, proč se na přehradě nezakázali jachtaři v zátokách. 
Ze zákona nemůže rybářská organizace jakkoli omezovat žádnou další skupinu lidí, 
rybářská stráž se ale bude na jachtaře více zaměřovat. 

4. Pan Plojhar se ptal na možnost zákazu používání elektronického vybavení např. 
echolotů. 
Hladík: Jsem toho názoru, že je lepší zakázat lov candátů na rybičku a nechat techniku 

5. Pánové Vokroj a Roubin se ptali na problematiku populace bolena, candáta, štiky a 
okouna na Lipně. 
Hladík: Jedná se o přirozený vývoj v nádrži, úbytek potravy 

6. Pan Vojáček navrhuje zavést při lovu candáta háčky bez protihrotu. 
Hladík: O to tolik nejde, i háček bez protihrou propíchne srdce nebo játra ryby 

7. Pan Feistmantl měl dotaz na důvod faktického hájení lipana – míra 40 cm je téměř 
rovna jeho hájení. 
Hladík: Chceme, aby alespoň nějací lipani po náletech kormoránů zůstali. 
Dále se na toto téma rozproudila delší diskuze, ze které vznikl návrh do usnesení. 

8. Dotaz z pléna: Proč se hájí soutok Otavy s Volyňkou? 
Už ve své zprávě předseda uváděl, že uvažujeme o změně. Hladík slíbil, že úprava 
hájení soutoku v JčÚS projde. 

9. Předseda Jungvirt měl dotaz na skutečnost, že MO dostává za výdej povolenky jen 15 
Kč. Dále se ptal na zarybnění jednotlivých revírů. Zda se postupuje v nějakém 
spravedlivém poměru k velikosti revíru apod. 
Hladík odpověděl, že se mu zdá 15 Kč dost. Dále přislíbil, že na naši žádost prověří 
plán zarybnění ve smyslu otázky. 

10. Pan Mráz se tázal na průběh přijímání nového zaměstnance a na informování členů 
RS o nasazení ryb. 



Předseda Jungvirt osvětlil podrobně průběh přijímání nového zaměstnance. Pan 
Hnilička v této souvislosti vznesl dotaz, zda potřebujeme zaměstnance. 

11. Pan Hnilička se ptal na smysl výdeje povolenek před koncem roku, když byla první 
pracovní den kancelář zavřena. 
Odpověděl předseda Jungvirt.  

 
 
13.Usnesení VČS. 
S návrhem usnesení seznámil přítomné Zdeněk Gracík. Text přijatého usnesení: 
Členská schůze schvaluje 

a) Zprávu o činnosti MO ČRS za rok 2008 
b) Zprávu hospodáře za rok 2008 
c) Plán činnosti MO ČRS na rok 2009 
d) Účetní závěrku za rok 2008, včetně uhrazení ztráty ve výši 34 843 Kč z vlastních 

zdrojů organizace – zarybňovacího fondu. 
e) Rozpočet na rok 2009 
f) Zprávu o činnosti odboru mládeže za rok 2008 
g) Zprávu o činnosti rybářské stráže za rok 2008 
h) Zprávu o plnění usnesení VČS  a podzimní členské schůze z roku 2008 
i) Zprávu komise pro přejímku rybích násad za rok 2008 

 
Členská schůze bere na vědomí 

a) Zprávu dozorčí komise za rok 2008. 
 
Členská schůze navrhuje 

a) Za nového člena RS pana Dušana Polanku. 
 
Členská schůze volí 

a) Komisi pro přejímku rybích násad ve složení Josef Kovařík, František Škola a Pavel 
Fenigbauer. 

b) Za nové členy výboru pány Zdeněk Košta, Petr Vrána, Zdeněk Vojáček, Pavel 
Fenigbauer a Martin Vlk. 

 
Členská schůze ukládá výboru 

a) Projednat a řešit připomínky vznesené v diskuzi na dnešní VČS. 
b) Podniknout potřebné kroky ke změně hájení na soutoku. 
c) Zaslat na JčÚS v ČB žádost o prověření plánů zarybnění všech jihočeských revírů 

vzhledem k procentuálnímu podílu na ploše. 
d) Zasadit se o snížení míry lipana. 

 

14. Ukončení výroční členské schůze 
Vzhledem k vyčerpání všech bodů programu předseda MO výroční členskou schůzi ukončil a 
popřál všem členům hodně rybářských úspěchů. 
 

Zapsal a sestavil Mgr. Zdeněk Gracík 
Schválil Milan Jungvirt 

 
 


